

Sollip Kim

I specialize in simplifying complex concepts into visually engaging narratives to enrich digital interactions for users. With an open mind and a curious nature, I am always eager to learn and self-develop.

Email

sollipkimlee@gmail.com

Phone

+49 176 41914264

Portfolio

www.sollipkim.com

LinkedIn

www.linkedin.com/in/sollip-kim/

Work Experience

2023 - Present **UI/UX Designer & Graphic Designer (Freelance)**
Collaborating with startups and small businesses to deliver UI/UX and visual design services, enhancing their brand and user experience.

2018 - 2022 **UI/UX Designer**
metafinanz Informationssysteme GmbH, Munich

HIGHLIGHTED PROJECTS

Allianz Walletcard, Wallet-Portal

- Created insurance wallet passes for customers and designed the Wallet-Portal for easy access to download insurance cards.
- Managed the entire design process from wireframing to implementing responsive design.
- The increasing rate of download improved to 7.7% per month from 1.9% since the live date.

APL (Allianz Product Lab)

- Developed a global specification tool for designing and specifying insurance product offers.
- Facilitated user journey workshops, ideation, prototyping, and designed a web application.

doc.assist

- Redesigned the mobile app experience for doctors and nurses, including conception, wireframing, and prototyping.
- Improved user interface, user flow, and usability in managing patients and medical tasks.

2016 - 2017 **Web+Visual Designer**
Experteer GmbH, Munich

- Designed and developed a website from initial visual conception to implementation for a B2B business.
- Created online marketing designs for both customers and brand identity.

2014 - 2015 **Web Design Intern**
Make Tour, Seoul (Korea)

Assisted the web design team in developing the website, including product landing pages and marketing design enhancements.

Education

2010 - 2016 **Bachelor of Visual Communication Design**
Busan National University, Korea

Skills & Tools

UX/UI Design, Conception, Wireframing, Prototyping, Usability Testing, User Flows, Journey Mapping, CSS basics, Graphic Design, Illustration, Figma, Sketch, Jira, Confluence, Photoshop, Illustrator, InDesign

Languages

English (Professional), German (Fluent), Spanish (Fluent), Korean (Native)

Sollip Kim



Ich habe mich darauf spezialisiert, komplexe Konzepte in visuell ansprechende Darstellungen zu vereinfachen, um die digitale Interaktion für die Nutzer zu bereichern. Mit meiner offenen und neugierigen Einstellung bin ich immer bereit, zu lernen und mich weiterzuentwickeln.

Email

sollipkimlee@gmail.com

Telefon

+49 176 41914264

Portfolio

www.sollipkim.com

LinkedIn

www.linkedin.com/in/sollip-kim/

Berufserfahrung

2023 - Heute **UI/UX Designer & Grafikdesigner (Freiberufler)**

Zusammenarbeit mit Start-ups und kleinen Unternehmen, um Dienstleistungen im Bereich UI/UX und Visual Design zu erbringen und deren Marke und User Experience zu verbessern.

2018 - 2022 **UI/UX Designer**

metafinanz Informationssysteme GmbH, München

HERVORGEHOBENE PROJEKTE

Allianz Walletcard, Wallet-Portal

- Erstellung von Versicherungskarten für Kunden und Design des Wallet-Portals für den einfachen Zugang zum Herunterladen von Versicherungskarten.
- Für den gesamten Designprozess vom Wireframing bis zur Implementierung des Responsive Design verantwortlich.
- Die steigende Download-Rate verbesserte sich von 1,9 % pro Monat auf 7,7 % seit dem Live-Datum.

APL (Allianz Product Lab)

- Entwicklung eines globalen Spezifikations-Tools für die Gestaltung und Spezifikation von Versicherungsangeboten.
- Moderation von User Journey-Workshops, Ideenfindung, Prototyping und Entwicklung einer Web-Applikation.

doc.assist

- Redesign der mobilen App für Ärzte und Krankenschwestern, einschließlich Konzeption, Wireframing und Prototyping.
- Verbesserte User Interface, User Flow und Usability bei der Behandlung von Patienten und medizinischen Aufgaben.

2016 - 2017 **Web+Visual Designer**

Experteer GmbH, München

- Design einer Website von der ersten visuellen Konzeption bis zur Umsetzung für ein B2B-Unternehmen.
- Erstellung von Online-Marketing-Designs für Kunden und Brand Identity.

2014 - 2015 **Web Design Intern**

Make Tour, Seoul (Korea)

Unterstützung des Webdesign-Teams bei der Entwicklung der Website, einschließlich Produkt-Landingpages und Verbesserungen des Marketingdesigns.

Studium

2010 - 2016 **Bachelor of Visual Communication Design**

Busan National University, Korea

Skills & Tools

- UX/UI Design, Conception, Wireframing, Prototyping, Usability Testing, User Flows, Journey Mapping, CSS basics, Graphic Design, Illustration
- Figma, Sketch, Jira, Confluence, Photoshop, Illustrator, InDesign

Sprachen

Englisch(Professionell), Deutsch(fließend),
Spanisch(fließend), Koreanisch(Muttersprache)